
 

 

                         Z Á P I S 

z 5. jednání Výboru pro dopravu ze dne 14. 3. 2023  

 
Dne 14. 3. 2023 se uskutečnilo jednání Výboru pro dopravu zřízeným 

Zastupitelstvem města Karlovy Vary 

 

Místo jednání:    Kanceláři architektury města Karlovy Vary, 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16.30 hodin. 

Přítomni:   Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička, Bc. Petr Vrba  

  Martin Jícha, Vlastimi Lepík 
 

Omluveni:   Jan Fikrt, Dis., Opletalová Hana  

Nepřítomni:   

Hosté:          ředitel Kanceláře architektury města Karlovy Vary Ing. arch. Karel Adamec 
 

Program:              

1. Zahájení 

2. Širší centrum  

3. Různé 
 
1. Zahájení 

 

Jednání výboru zahájila  jeho předsedkyně  Mgr. Hana Žáková. V úvodu přivítala členy výboru 

na zasedání Výboru pro dopravu, které se uskutečnilo v Kanceláři architektury města Karlovy 
Vary 
 

Schválení programu 

 

Předsedkyně výboru Mgr. Hana Žáková požádala přítomné o  připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádná připomínka či doplnění nebyla vznesena. 

Usnesení 

Výbor dopravy schválil  program svého 5. jednání. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Bc. Petr Vrba, Martin Jícha, Vlastimil 

Lepík 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

2. Širší centrum – vyhodnocení provedených změn  

Ing. arch. Adamec podal informaci k projednávaným variantám obchvatu -Karlových Varů – 

postoj kraje a města, finance, náročnost realizace.  Veřejné projednání se uskuteční 27. 4. 

2023 ve 13:00 hod na KÚKK – KKN. Členové výboru se dohodli, že se zúčastní tohoto 

veřejného projednání a zároveň tím proběhne jednání výboru. 



Ing. Adamec seznámil dále přítomné s možnostmi utváření širšího centra města dle 

schváleného územního plánu – decentralizace města do okrajových částí, město nemá 

náměstí, propojení tržnice a horního nádraží, vytlačení dopravy z města na budoucí obchvat, 

zklidnění oblasti kolem stávajícího průtahu, projekt pro zástavbu širšího centra, majetková 

mapa. 

P. Lepík – studie Mattoni pro zastávku u tržnice 

 

Usnesení 

Výbor vzal na vědomí informace Ing. Adamce o plánovaném rozvoji širšího centra. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Bc. Petr Vrba, Martin Jícha, Vlastimil 

Lepík 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

3. Různé 

Nadále trvá projednání a informace – přechod Dvory , Karlovy Vary – vyjádření Policie, odboru. 

Nadále trvá vyjádření odboru, hasičů – Stará Role – Lidový dům – průjezdnost. Obě témata 

budou projednána na následujícím jednání výboru 

 
Závěrem předsedkyně výboru poděkovala přítomným za účast a připomněla termín 

příštího jednání, které se uskuteční 27. 4. 2023 ve 13:00 hod na KÚKK – KKN. 

 

 

Zapsala: Mgr Hana Žáková, 

Předsedkyně Výboru dopravy    _______________ 

 

 

 

 

 

Zápis vyhotovila: Hana Opletalová - tajemnice výboru            

Dne: 22. 3. 2023       

                                            


